
Z Á P I S N I C A 

z rokovania obecného zastupiteľstva konaného 26.februára 2020 

na Obecnom úrade v Smrdákoch 

 

Prítomní:  Igor Denkóci,  Ing. Ondrej Bederka, Ing. Ferdinand Antálek, Ing. Stanislav Perička, 

                  občania obce podľa prezenčnej listiny, ktorá je súčasťou zápisnice. 

 

Ospravedlnení: Mgr. Miroslava Poláková, Ladislav Vadovič, Viera Ježová  

                         Ing. Zlatka Slováková- kontrolórka obce  

 

Dnešné rokovanie sa bude riadiť týmto programom:  

1. Otvorenie 

2. Prenájom objektu Lahôdky 

3. Oprava plotových dielcov v objekte MŠ a ZŠ v Smrdákoch 

4. Správa –posudok na lipu malolistú pri kostole 

5. VZN- o ochrannom pásme pohrebiska, novelizácia zákona o pohrebníctve 

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8. Záver 

 

1. Otvorenie 

Dnešné  prvé rokovanie obecného zastupiteľstva v tomto roku otvorila starostka obce Ingrid 

Tripšanská, ktorá privítala všetkých prítomných.  

Podľa prezenčnej konštatovala, že sú prítomní 4 poslanci  a rokovanie dnešného obecného 

zastupiteľstva je teda uznášania schopné. 

Ospravedlnila neprítomných, ktorí sú chorí.  

  Za overovateľov zápisnice určila pána Igora Denkociho a Ing. Ondreja Bederku. 

  Za zapisovateľku dnešného rokovania OZ bola určená Mgr, Miroslava Smoleňáková-     

pracovníčku obecného úradu.  

Poslanci dostali návrh na rokovania dnešného zastupiteľstva v pozvánke, žiadny z nich 

nedoplnil rokovanie o ďalší bod a preto sa bude dnešné OZ  riadiť navrhnutým programom. 
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1. Otvorenie:  považujeme za uskutočnené.  

2. Prenájom objektu Lahôdky:  Starostka obce informovala prítomných poslancov, že 

záujem o prenájom lahôdok prejavila Mgr. Mária Čajková, bytom Senica. Z jej žiadosti, 

ktorá nám bola doručená 26.02. 2020 je zrejmé, že žiadateľka má záujem o prenájom 

priestorov kaviarničky , teda zanechať pôvodný zámer prevádzky. Svoje podnikanie má 

záujem doplniť o rozšírenie sortimentu pochutín a aktívnejšie využitie ponúkaného 

priestoru. Žiadateľka by mala záujem po odsúhlasení obecným zastupiteľstvom  začať 

prevádzkovať priestory kaviarne od apríla resp. mája tohto roku.  

Poslanci majú  záujem o to, aby priestory boli využité čo najskôr a preto prijali 

U z n e s e n i e   č. 1/2020 

v ktorom schvaľujú prenájom Lahôdok-kaviarničky  žiadateľke Mgr. Márii Čajkovej , 

bytom Senica k termínu apríl resp. máj 2020 a poverujú starostku obce spísaním 

nájomnej zmluvy so žiadateľkou.  

Hlasovanie:     za:  4 poslanci               proti:  0          zdržal sa:  0     

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou poslancov. 

 

3. Oprava resp. výmena plotových dielcov v areáli MŠ a ZŠ: Starostka poslancov 

informovala, že sa stretla s pánom Skalom, dodávateľom plotových dielcov priamo 

v areáli MŠ a ZŠ Smrdáky, a to za účelom výmeny starého a poškodeného plotu. 

Dohodli sa na výmene jednotlivých dielcov plota s tým, že tam zostanú úchytné 

dielce, ktoré sa natrú a tiež tam zostane aj múr. Múr pracovníci obce očistia od machu 

a nečistôt. Cenová ponuka bola vypracovaná na sumu cca 1000€. Cenová ponuka je 

priložená k zápisnici. Poslanci s ponukou a výmenou plotových dielcov súhlasili.  

 

4. Správa o posudku na lipu malolistú pri kostole: Starostka sa stretla s arboristom 

pánom Bellom, ktorý vypracoval posudok na danú lipu. Poslanci sa po prečítaní 

posudku zhodli na tom, že lipu stačí momentálne orezať, konkrétne posudok odporúča 

zredukovať 30%. Posudok je súčasťou zápisnice. Pán Bella taktiež vypracoval cenovú 

ponuku na orez stromu- priložené k zápisnici. Pán Bella sa bol pozrieť na lipu pri 

kaplnke- stav lipy je dobrý. Tiež skontroloval aj lipy pri kostole a jedna lipa je v dosť 

nevyhovujúcom stave- hrozí spadnutie časti halúz.  
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5. VZN o ochrannom pásme pohrebiska v obci Smrdáky: K danému VZN-ku bol 

doplnený zákon o pohrebníctve 131/2010. Starostka následne daný zákon prítomným 

poslancom prečítala. Zákon a VZN je priložené k zápisnici. Poslanci za zákon 

hlasovali a hlasovaním prijali     

U z n e s e n i e   č. 2/2020, 

v ktorom schvaľujú VZN o ochrannom pásme pohrebiska.   

Hlasovanie:     za:  4 poslanci               proti:  0          zdržal sa:  0     

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou poslancov. 

 

6. Rôzne: Tento bod zasadnutia sa týkal Správy kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 

za rok 2019. Starostka poslancom pripomenula, že správu dostali ešte pred zasadnutím 

zastupiteľstva. Správa je zároveň priložená k danej zápisnici. Nakoľko prítomní 

poslanci nemali žiadne pripomienky k danej správe, starostka obce dala hlasovať. 

Poslanci hlasovaním trojpätinovou väčšinou prijali  

U z n e s e n i e   č. 3/2020, 

ktorým na vedomie berú Správu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce 

Smrdáky za rok 2019.  

Hlasovanie:     za:  4 poslanci               proti:  0          zdržal sa:  0     

 

Starostka poslancov ďalej informovala, že geodet poslal na obec zakreslený dom so 

súpisným číslom 74 a všetko sú to obecné pozemky. Starostka poslancov zároveň 

vyzvala, aby popremýšľali, ako to bude s výstavbou- či tam necháme jeden pozemok 

alebo z toho urobíme dva pozemky. 

 

Na obecný úrad Smrdáky bol doručený list z Úradu pre verejné obstarávanie. List sa 

týkal výstavby 8 bytových jednotiek. List je priložený k zápisnici. V liste sa 

konštatuje  to, že obec na výstavbu bytovky porušila zákon verejného obstarávania, 

nakoľko verejné obstarávanie nebolo vykonané. Obec mala na ÚVO poslať odpoveď 

do 12.2.2020. Obec však podala žiadosť o predĺženie lehoty- žiadosť je priložená 

k zápisnici. Predĺženie lehoty bolo schválené do 3.3.2020. Starostka poslancov 

informovala, že sa spojila aj s právnikom, pánom JUDr. Jakubom Mandelíkom, 

ktorému zároveň dala splnomocnenie na zastupovanie v právnych veciach obce  
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Smrdáky. Starostka zároveň vyslovila nutnosť mať zastupujúceho právnika, s ktorým  

by sa uzatvorila zmluva. Pán JUDr. Mandelík má zmluvu zostavenú tak, že sa tam 

neplatí paušál, ale len potrebné úkony- sadzba 55€/hod bez DPH. 

 

Info: Parkovisko hore pri bytovkách je už hotové, pribudlo nám ďalších 8 parkovacích 

miest. Uvidíme do budúcnosti,  či obec vymedzí a následne predá niektoré parkovacie 

miesta vlastníkom bytov .  

 

Starostka poslancov ďalej informovala, že k včerajšiemu dňu sa začala prerábať 

kanalizácia na futbalovom štadióne, s ktorou sa bude pokračovať aj v najbližších 

dňoch.  

 

Teraz len v skratke: obec podala žiadosť na dotácie na akcie „Beh kúpeľným parkom“ 

a „Vinobranie“ na VÚC Trnava a na Ministerstvo financií SR žiadosť na kapitálové 

výdavky refundáciu parkoviska. V ZŠ Smrdáky sa dokončila výmena gumolitu a bola 

tam položená aj sklená vata na zateplenie strechy, resp. povaly. Obec Smrdáky dostala 

povolenie na výrub stromov na cintoríne. Treba sa dohodnúť, aké stromy sa tam 

vysadia. Poslanci v rámci diskusie rozhodli, že sa tam vysadia lipy. 

 

7. Diskusia: Starostka obce po prebraní všetkých bodov zasadnutia obecného 

zastupiteľstva otvorila diskusiu. 

 

8. Záver: Poslanci nemali žiadne otázky na starostku obce a tá rokovanie obecného 

zastupiteľstva ukončila a poďakovala prítomným za účasť.  

 

 

Zapísala: Miroslava Smoleňáková 

Overovatelia:  

Ingrid Tripšanská 

                                                                                                                              starostka obce         

V Smrdákoch  27.2.2020 
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